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CONCEPT VERSLAG BESTUURSRAAD ENGELEN EN BOKHOVEN 
DATUM: 24 april 2023 

Aanwezig:  
Voorzitter: de heer P. van Beek 
Overlegpartner: mevrouw M. van der Sloot 
Ambt. secretaris: mevrouw B. van de Griendt 
Ambtelijk: de heer T. van Helvoort 
Leden    : de heer R.C.M. van Eggelen 
              : de heer J.P.M. Kemper, 
              : de heer R.J.A. Pander Maat 
              : de heer A.W.W. Rombeek 
              : mevrouw Y. Schram 
              : de heer J. Selier 
Pers      :  geen 
Afwezig :  de heer J.A.M. van Heijningen, de heer R.M.L. Frenken, mevrouw C.D.C. Van Bost 
Publiek  : geen  
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is bericht van verhindering 
ontvangen van de heren Van Heijningen, de heer Frenken, mevrouw Van Bost en mevrouw 
Pawiroredjo. De voorzitter verwelkomt mevrouw van de Griendt die mevrouw Pawiroredjo vervangt. 

Presentatie speerpunten: 

De voorzitter maakt excuus aan de wethouder omdat hij de laatste versie van de presentatie nog niet 

heeft verzonden. Dit zal hij zo snel mogelijk doen. 

Bijeenkomst Energie: 

Op 9 mei staat een bijeenkomst voor de BREB gepland over het onderwerp Energie. De bijeenkomst 

wordt georganiseerd door Thomas Verbeek. 

 
2. INSPREKERS 

Er zijn geen insprekers.  
 
3. VERSLAG 21 maart 2023 

Naar aanleiding van het verslag: 

GOL-project 
De wethouder meldt dat het GOL-project over een website beschikt: Oostelijkelangstraat.nl. 
Je kunt je via deze site abonneren op een nieuwsbrief. 
 
Zendmast 
De gemeente stelt een nieuw beleidsplan zendmasten op. Dit wordt dit jaar vastgesteld. 
De gemeente houdt de BREB hierover op de hoogte. 
Er staan al zendmasten in Engelen maar de dekking hiervan is onvoldoende. Het beleidsplan regelt 
o.a. de afstand van masten tot gevoelige objecten en de hoogte van de masten. Dit geldt voor de hele 
gemeente. 
 
Antwoorden vragen ex art.71 RvO over stikstof. De BREB heeft deze inmiddels ontvangen. 
 
Bezoek HOBAWO 
De BREB kan een afspraak maken met het projectmanagement. De raad heeft binnenkort een bezoek 
gepland. Het is aan te raden om de BREB na dit bezoek in te plannen. 

 
Platform energie collectief 
Thomas Verbeek nodigt de BREB  uit voor de bijeenkomst van het Platform energie collectief op 12 

mei 2023. 

 
Het verslag van 21 maart 2023 wordt vastgesteld met dank aan de notuliste. 
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4. AGENDAPUNTEN WETHOUDER  
Marianne van der Sloot meldt dat zij op bezoek is geweest bij kasteel Beeckendael en met de 
bewoners contact heeft gehad over allerlei zaken. Hiervoor is nu aandacht bij de gemeente. 
Op uitnodiging van het muziekcollectief heeft zij het “Ameezing ABBA concert” in Uden bezocht. De 

ervaring was heel erg positief. Volgens de voorzitter werd haar bezoek zeer op prijs gesteld. 

 

5. PRESENTATIE SPEERPUNTEN BREB 
Een van de dominante punten bij de evaluatie waren de nieuwe speerpunten. Yvonne Schram en 
Carine Van Bost hebben van het zeer uitgebreide stuk op de website een korte versie in een 
presentatie verwerkt die nu getoond wordt. De laatste versie van de presentatie wordt aan de 
wethouder gemaild. 
Naar aanleiding van de presentatie: 

Marianne van der Sloot: herkent veel zaken uit de presentatie 

Marianne wijst op het boek  De Goede Voorouder” van Roman Krznaric. De strekking van het boek is 

dat je niet alleen bouwt voor nu maar ook voor de toekomst.  

De wethouder vult aan dat er niets opgenomen is over wat de BREB doet op andere onderwerpen 

zoals armoede, energietoeslag. enz. De BREB pakt deze rol wel degelijk 

Ton van Helvoort vindt het een mooie ambitieuze presentatie. Hij merkt op dat er in de praktijk een 

worsteling kan ontstaan met betrekking tot de rol van de BREB per onderwerp in de praktijk. Wat is de 

rol van de bestuursraad anders dan een punt onder de aandacht brengen? Wat kan ik als lid van de 

bestuursraad bijdragen? Het is een uitdaging. Soms ben je aanjager soms bliksemafleider. 

Yvonne Schram: We zijn in ieder geval geen uitvoerder! Dat is niet de bedoeling. We zijn wel een 

verbindende schakel tussen bewoner en gemeente.  

Ton van Helvoort : Vraag je ook af “Wie zijn de bewoners?” De bewoner bestaat niet. Hoe haal je 

informatie op en hoe ga je daarmee om? 

Yvonne Schram: We halen informatie op door middel van Dorpstafels en via mail van bewoners. 

Soms kun je alleen maar verwijzen naar instanties. Dan ben je meer loket. Soms kun je niets. 

De BREB kant ook helpen met het verbeteren van vertrouwen in de overheid. Het is goed dat de 

bestuursraad steeds blijft nadenken over haar rol. 

……..heeft een cultuurnotitie geschreven.  Het stuk wordt zo snel mogelijk verzonden aan de 

wethouder, voor het volgende overleg. Dit overleg wordt door Rob Pander Maat voorgezeten. De 

voorzitter van Angrisa zal daarbij aanwezig zijn. Het is goed om de onderwerpen op tijd te melden 

zodat we de juiste personen van de gemeente aan tafel krijgen. 

De Watersportvereniging opent haar clubhuis op 15 mei. De wethouder is hierbij aanwezig. De 

voorzitter zal John Branderhorst informeren omdat hij nauw bij dit project betrokken is geweest.  

Marianne van der Sloot: De gemeente werkt aan een discussienotitie Woonzorgbeleid. Later dit jaar 
volgt de notitie  Deze is van belang voor de BREB. Verder volgt er ook een notitie Beleidskader 
Sociale Structuur die interessant is voor de BREB. De wethouder houdt de bestuursraad op de 
hoogte. 

6. AGENDA BEHANDELING SPEERPUNTEN 2023 IN OV  

De BREB wil per vergadering een onderwerp centraal stellen. 

De planning onderwerp per vergadering is als volgt: 

• Juni 2023 : cultuur /historie 

• September 2023 : De wethouder mag hiervoor zelf een onderwerp aanleveren. Zij zal dit doen 

in overleg met Ton van Helvoort. 

• Oktober 2023: Engelermeer 

• December 2023:  Wonen en  Leefbaarheid 

. 

Er is ook een agenda van de gemeente voorhanden: deze “raadsplanning” zal aan de bestuursraad 

worden toegezonden. (Actie Jane) 

 
 
7. AGENDAPUNT EVALUATIE 

Onlangs heeft de BREB een evaluatie gemaakt met aandacht voor de punten die goed gingen en 

punten die beter kunnen. Remco Frenken heeft hiervan een verslag gemaakt.  
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De BREB wil meer zichtbaar zijn. Hiertoe dragen de volgende kalenderpunten bij: 

• Het openen van Koningsdag door de BREB 

• Het verzorgen van de kranslegging op 4 mei 

• De Nieuwjaarsreceptie.  

 

Wat kan er beter: 

• De BREB wil meer contacten leggen met de sportverenigingen. In gesprek gaan met besturen 

om aandachtpunten op de halen.  

• Er wordt nooit over economie gesproken. De BREB wil op bezoek bij ondernemers om met 

elkaar in gesprek te gaan en te horen wat er speelt. Er zitten veel ondernemers in Engelen. 

Sinds kort bestaat er een ondernemersvereniging (Terpzaken) 

 

Pieter Kemper: wijst op de taak dienstbaar zijn, de BREB is gekozen. Dienstbaar zijn is een belangrijk 

aspect naar bewoners 

Rob Pander Maat: Op 29 mei, tweede pinksterdag, wordt het vernieuwde ANWB-bord bij de 

Protestantse kerk geplaatst. Het is de start van een reeks borden geplaatst door de ANWB in en om 

Engelen. 

De wethouder wordt hiervoor uitgenodigd. Het initiatief ligt bij en de Protestantse Kerk. Rob Pander 

Maat zal namens de bestuursraad aanwezig zijn. 

Een tweede groter bord, is in de maak en wordt geplaatst naar aanleiding van de crash van een 

Halifax in de Henriettewaard nabij Engelen Bij de Toogpaal komt ook een bord.  

Op 5 mei is een bevrijdingslunch georganiseerd waarbij aandacht wordt gegeven aan wat er in 

Engelen is gebeurd. Hierbij is Angrisa aanwezig. 

Yvonne Schram: De sfeer binnen de BREB is erg goed, de relatie met de wethouder is positief. 

De bestuursraad voelt zich serieus genomen. 

Voorzitter: Wanneer men werkt in de geest van de wet dan is er ruimte voor inzet van de 

bestuursraad.  

De ervaring van de wethouder is ook positief. Er is grote inzet van Tom en Jane .Zij ervaart veel  

betrokkenheid van de leden.  
 
7.RONDVRAAG 
Ton van Helvoort: Het betreft handhaving. De nieuwe wijkagent en boa zouden zich komen 
voorstellen. Het maken van een afspraak is al een paar keer mislukt. Ton gaat het regelen. 

Jan Selier :Op 26 april gaat de Beheersgroep Engelermeer voor de eerste keer aan de slag. De eerste 
taak is inventariseren wat er allemaal speelt.  

Rob Pander Maat : Asielzoekers: Het gaat goed in Meerwijk. De termijn is bijna afgelopen. Het gerucht 

gaat dat het oude politiebureau mogelijk een locatie zou kunnen worden? De wethouder kan hier niets 

over melden. Binnen enkele weken zal hier meer duidelijkheid over bestaan. De BREB wordt tijdig 

geïnformeerd. De betreffende wijk wordt altijd als eerste geïnformeerd.   

De wethouder meldt dat in de voorjaarsnota waterhandhaving is opgenomen. Het betreft aanstellen 

van waterhandhavers en een elektrische boot. 

8. SLUITING VERGADERING   

De voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering is gepland op maandag 30 mei 2023. 

Bernadette van de Griendt, 

9 mei 2023 

 

 

https://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/0/05/Nl-ge%C3%AFnformeerd.ogg
https://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/0/05/Nl-ge%C3%AFnformeerd.ogg

